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Nieuwsbrief , Nummer 1-2023 dd. 8 september 2023 

 

 
 

Informatie van Bestuur en Fractie.  
 

Beste leden en sympathisanten van DorpsVisie. 

 

De vakantieperiode zit er voor velen van ons al weer op. 

Bestuur en fractie hebben op 29 augustus jl. de draad weer opgepakt. 

Zij zijn gestart met een gezamenlijke overleg en daarna op 8 september jl. zijn 

de politieke avond begonnen. 

Onze eerste ledenbijeenkomst/achterbanvergadering is pas op 2 oktober a.s. 

Daarom wil ik jullie nu alvast informeren/bijpraten via deze nieuwsbrief. 

 

Informatie van het Bestuur. 

a. Zoeken nieuwe leden en kandidaat bestuursleden. 

Iedereen is er van doordrongen dat het noodzaak is om stevig op zoek te gaan 

naar geschikte kandidaten om de vacatures bij het bestuur in te vullen. 

De werkgroepen Communicatie en Verenigingen zijn hier ook alert op bij hun 

werkzaamheden en contacten. 

Frans Meulenbroeks merkt op dat er wellicht nog aantekeningen zijn te vinden 

over personen die tijdens de vorige verkiezingscampagne hebben aangegeven 

interesse te hebben.  

b. Kiescommissie. 

De Kiescommissie is in augustus begonnen met periodieke evaluatiegesprekken 

met de wethouder en raadsleden. Wellicht zijn er ook nog andere personen 

waarmee de Kiescommissie gesprekken gaat voeren. 

De bedoeling is namelijk dat het bestuur tijdig vóór de verkiezingen van 2026 

inzicht krijgt in interesses, wensen, verlangens etc. van degenen die ambities 

hebben voor de functies bestuurslid, raadslid, burgerlid of wethouder. 

Bij serieuze interesse zijn er mogelijkheden voor nadere kennismaking met dit 

soort (vrijwilligers)werk, scholing, ervaring op doen etc. 

c. Werkgroep Verenigingen. 

Deze werkgroep heeft contacten en gesprekken gehad met: 

a. de Erfgoedvereniging (voorheen Heemkundekring ) Son en Breugel. 

Er is een eerste gesprek geweest dat goed is verlopen. Zij hebben een aantal 

zaken aangekaart waarover we nadere informatie gaan inwinnen. 

Bestuur en fractie gaan daarna bespreken of we hier als DorpsVisie iets aan 
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kunnen doen en hoe we gaan reageren naar de Erfgoedvereniging in een 

vervolggesprek waar ook onze portefeuillehouder cultuur, Jos de Bruin, zal 

aansluiten. 

b. Tennisvereniging Pieter Breugel. 

In het gesprek met deze vereniging is gesproken over: 

* Hoe ziet de gemeente de toekomst van die vereniging o.a. ook i.v.m. de  

erfpacht van de grond die op termijn afloopt. 

* In hoeverre wordt er rekening gehouden met onze belangen bij de 

ontwikkeling van de omgeving rondom het park  

Ook met die vereniging komt een vervolggesprek waarbij ook iemand van de 

fractie aanwezig zal zijn. 

c. OVSB Son en Breugel, de plaatselijke ondernemersvereniging. 

Hiermee is mailcontact geweest en onlangs heeft er een gesprek plaatsgevonden 

waarvan de inhoud nog niet bekend is buiten de aanwezigen. 

d. Algemeen. 

Bestuur en fractie concluderen dat het ophalen van vragen/issues bij de 

verenigingen zeer interessant is voor ons als DorpsVisie.  

De fractie werkt daar dan ook graag aan mee waar gewenst. 

 

Informatie en nieuws van de Fractie. 

a. Werkgroep Ruimtelijk Domein. 

De fractie heeft onlangs bij het college haar inbreng over de Centrumvisie 

(waarmee het mobiliteitsplan onlosmakelijk is verbonden ) kenbaar gemaakt.  

Het zijn hoofdlijnen waar het college c.q. de wethouder mee aan de slag kan.  

Een kopie van die inbreng is bij deze nieuwbrief gevoegd.. 

Omdat DorpsVisie vooraf haar mening moet formuleren wil de fractie de 

achterban hierbij betrekken via de ledenbijeenkomsten (eerstvolgende op 2 

oktober a.s.) en/of via input van leden bij deze werkgroep. 

b. Werkgroep Sociaal Domein. 

De verbeteringen bij het CMD heeft het college voortvarend opgepakt vindt de 

fractie. Naast de onvermijdelijke klachten over het CMD zijn er vanuit de 

inwoners ook veel positieve geluiden van onze inwoners. 

Wat de Pumptrack betreft zijn er nu nog 3 locaties in beeld zijn. Duidelijk is dat 

inwoners wel een Pumptrack willen maar niet voor zijn/haar deur of in zijn/haar 

straat. Zodra de onderzoeken zijn afgerond komt er een voorstel van het college. 

Het is dan aan de raad om daarover te beslissen. 

Maakt de raad geen keuze of de meerderheid van de raad gaat niet akkoord met 

het voorstel dan is de Pumptrack in principe op dit moment wellicht van de baan. 

Onze fractie wacht nog op de laatste onderzoeksresultaten. Op basis daarvan 

namelijk maakt zij haar locatiekeuze.  

DorpsVisie realiseert dan meteen een van de verkiezingsbeloften uit 2022. 

c. Werkgroep Algemeen Domein. 

De fractie zegt dat er voortgang zit in de plannen met het Crematorium. 

Het plan ligt nu ter inzage en na afloop van de termijn komt het naar de raad. 

In november komt de gemeente begroting 2024 aan de orde. 

Belangrijk issue (en politiek gevoelig) is dan wat de raad wil en kan t.a.v. het 
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financieel helpen van het zwembad. De onderzoeken naar wat mogelijk is lopen. 

Wethouder Jelle voegt nog toe dat er voor 2024 waarschijnlijk weinig nieuwe 

dingen te willen zijn. Vooral de kosten op het sociaal domein en dan vooral de 

loonkosten nemen alle ruimte die er eventueel zou zijn in beslag.  

Geluk bij een ongeluk is dat dit waarschijnlijk voor alle gemeenten in heel 

Nederland geldt. De VNG probeert er van alles aan te doen. 

Het college doet er alles aan om niet al te negatief uit te komen. 

d. Werkgroep Communicatie. 

Deze werkgroep bestaat nu uit: Frans Meulenbroeks (kartrekker), Hans van de 

Weideven, Willie Horden, Mark van Boxtel en wordt ondersteund door Wendy 

Bekkers voor opmaak, lay out etc., Jürgen Feuerriegel voor het schrijven van 

items, artikelen etc. en Bjorn van Eembergen voor de plaatsing van artikelen op 

onze website.  

Willie plaatst info op social media als Facebook, Instagram etc. 

Onze communicatie moet meer zichtbaar worden en mag best meer body krijgen 

naar inwoners, verenigingen en bedrijven/ondernemingen. DorpsVisie wordt zo 

transparanter en geeft aan dat zij naast visie ook oog en oor hebben voor 

iedereen uit ons dorp. 

Bij politiek gevoelige items worden altijd Remco en Jelle betrokken. 

 

Nieuws van de wethouder. 

a. Woningbouw: 

Jelle vertelt dat men binnen de gemeente doende is om de communicatie over 

woningbouw en woningbouwplannen aanzienlijk te verbeteren.  

De inwoner gaan we beter informeren over het proces en de voortgang zeker nu 

de omgevingswet per 1 januari a.s. van kracht wordt. 

De volgende punten: 

• De rentestand die al maar oploopt; 

• Verzoeken om verlaging van de grondprijs; 

• Vrij uitgebreide vergunningprocedures; 

• Bezwaar- en beroepsprocedures; 

zorgen allemaal voor een trage gang van zaken alhoewel er zijn lopende 

projecten die wel van de grond komen. 

Bovendien de invoering van de Omgevingswet zorgt voor enkele weken 

vertraging voor die projecten die tussen half oktober en 31 december worden 

ingediend. Dit omdat deze niet meer op tijd afgemaakt kunnen onder de huidige 

procedures. Zij worden nu per 1 januari onder het nieuwe regime behandeld, 

zoals in de Omgevingswet is bepaald. 

b. Brede Welvaart: 

De Brede Welvaart gaat in essentie over het welzijn van mensen.  

Omdat het leven van mensen zich in belangrijke mate op regionaal niveau 

afspeelt, zijn de omstandigheden binnen de regio van grote invloed op hun 

welzijn. Daarom wordt Brede Welvaart regionaal opgepakt en gelukkig zijn daar 

niet alleen de wethouders van het Ruimtelijk Domein maar ook die van het 

Sociaal Domein nauw bij betrokken. 
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c. Breugel Bruist: 

De vergunning voor de nieuwe Bongerd is per 1 september verleend.  

De start van de sloop staat gepland voor begin oktober.  

Een goede maand later start de nieuwbouw en volgens planning is deze over 

ongeveer een jaar klaar.  

In de tussentijd wordt de omgeving uitgewerkt. Later komt meer zicht op de 

plannen voor woningbouw op de huidige locatie van de Regenboogschool aan de 

Van Gentlaan. 

 

Beste Leden en Sympathisanten dit zijn samengevat de belangrijkste zaken die 

op dit moment binnen DorpsVisie spelen.  

In onze ledenbijeenkomsten/achterbanvergaderingen informeren wij jullie hier 

verder over.  

Wij hopen dat velen van jullie aanwezig zijn zodat wij van jullie input kunnen 

ontvangen en we samen over een aantal punten met elkaar van gedachten 

kunnen wisselen. 

 

De data voor dit najaar zijn: 

Maandag 2 oktober 2023,  20.00 uur in het gemeentehuis; 

Maandag 6 november 2023, 20.00 uur in het gemeentehuis; 

Dinsdag 28 november 2023, 20.00 uur, locatie nog te bepalen (tevens Alv) 

 

 

Son en Breugel, 8 september 2023. 

 

 

DorpsVisie Son en Breugel. 

 

Theo Groenemans, 

(fractie)secretaris. 


